
Geachte leden van de Raad, 

Afgelopen jaren is er door de kinderen, teamleden, directies, raad van toezicht en het bestuur hard 

gewerkt om de Goede Herderschool en de Ds. Van Maasschool te laten fuseren naar één nieuwe 

school: De Lichtbron. Ik nodig u van harte uit om op de website 

www.degoedeherderenvanmaasschool.nl dit proces terug te lezen en de laatste stand van zaken te 

zien. Het proces is gestart vanuit de visie om kwalitatief goed christelijk onderwijs in Wapenveld 

vanuit kracht vorm te geven. U kunt begrijpen dat dit niet van de ene op de andere dag is besloten, 

dat dit veel voeten in de aarde had en heeft. Het vroeg en vraagt visie, durf, vertrouwen en 

samenwerken. Afstemmen en verwachtingen managen.  

Juist doordat de gemeente Heerde in de startfase van onze visie wilde investeren in de 

onderwijsgebouwen en een integraal huisvestingsplan opstelde, werd onze visie gevoed. De 

voorwaardelijkheid om zo snel mogelijk na de fusie in één gebouw te werken en zo recht te doen aan 

de visie van kwalitatief goed christelijk onderwijs,  teamontwikkeling en werkend in een gebouw wat 

aansluit bij onderwijs anno 2022 kon worden afgevinkt! Er waren spannende momenten of het IHP 

door de gemeenteraad zou worden omarmd. We waren dan ook, samen met de andere besturen, blij 

dat uw fracties zich in het najaar 2021 vertegenwoordigde in De Noordgouw en dat u wilde luisteren 

naar de noodzaak die er was om de onderwijsgebouwen te vernieuwen. De visie van integrale 

kindcentra liet u op deze avond in De Noorgouw bij u landen als voorwaardelijk om aan te sluiten bij 

de landelijke ontwikkelingen, maar vooral ook bij de lokale visie: één team , één visie. Wapenveld, 

Heerde maakt een stap naar voren! 

De businesscase die inmiddels klaar is, gaat dit waarmaken. Kwalitatief christelijk onderwijs in een 

integraal kindcentrum. Het College heeft de businesscase aangehouden en zal dit op 4 juli 2022 bij u 

inbrengen. Ik wil u als Raad en College, maar ook zeker ambtelijk, bedanken dat dit mogelijk wordt 

gemaakt. We gaan er vanuit dat we na 4 juli aan de slag mogen om onze visie verder te 

verwezenlijken. In het vertrouwen dat we u over een poos mogen verwelkomen in een nieuw en 

modern kindcentrum waar de Goede Herderschool en de Ds van Maasschool samen de Lichtbron 

vormen. 
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